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Spotkanie dotyczące budowy mostu w Połańcu

 W dniu 13 marca br. w Ministerstwie Rozwoju Regionalnego odbyło się spotkanie z
Wiceministrem Krzysztofem Hetmanem odpowiedzialnym w rządzie za realizację Programu
Operacyjnego „Rozwój Polski Wschodniej”.

 W dniu  13  marca  br.  w  Ministerstwie  Rozwoju  Regionalnego  odbyło  się  spotkanie  z
Wiceministrem Krzysztofem Hetmanem odpowiedzialnym w rządzie za realizację Programu
Operacyjnego „Rozwój Polski Wschodniej”.

 Celem  spotkania  było  skoordynowanie  działań  i  ustalenie  harmonogramu  rzeczowo-
finansowego oraz zasad współpracy przy realizacji  projektów drogowych pt.  Likwidacja
barier rozwojowych – most na Wiśle z przebudową drogi wojewódzkiej nr 764 z otwarciem
komunikacyjnym na kierunku Rzeszów- Kielce oraz Budowa nowego odcinka drogi łączącej
planowany do realizacji most na rzece Wiśle w m. Połaniec z drogą wojewódzką Nr 985 wraz
z przebudową drogi wojewódzkiej Nr 875 na odcinku Mielec – Kolbuszowa łącznie z budową
obwodnic Mielca i Kolbuszowej.

 Przedstawiciele  naszego województwa:  dyrektor  Departamentu Infrastruktury Wojciech
Siporski oraz dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich Wojciech Płaza oraz
przedstawiciele  województwa  podkarpackiego  przedstawili  ministrowi  dotychczasowy
przebieg działań związanych z realizacją tego zadania. Uczestnikami spotkania byli również
przedstawiciele Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości.

 Dla naszego województwa jest to bardzo ważna inwestycja. Jej zrealizowanie wpłynie na
rozwój regionu i wzrost dostępności komunikacyjnej poprzez skrócenie czasu przejazdu na
trasie: Kielce – Rzeszów. W związku z tym samorządy województw powinny podjąć starania,
aby wdrożyć realizację zadania i zakończyć ją do 2013 roku.


